

# POTAS

100 capsules, Herbal combination, Stock No. 4978-9

**P**otas is an herbal source of potassium, the main mineral found in the intracellular fluid of humans.

Potas, which contains kelp plant, dulse plant, alfalfa herb, horseradish root, white cabbage leaf, and thyme herb, assists in moving substances such as nutrients and waste through the cell walls.

### *Did you know?*

Potassium is responsible for muscle control, iron balance in the tissues and acid/alkaline balance in the body. Potassium is essential for biological energy production, muscle contraction, nerve conduction, normal heartbeat, and the manufacturing of nucleic acid and proteins, the "building blocks" of life.

### *NSP Advantage*

100 capsules. Herbal combination.

*Ingredients:* 500 mg combination of the finest Icelandic kelp (*Ascophyllum nodosum*) plant, potassium citrate, dulse (*Rhodomenia palmata*) plant, alfalfa (*Medicago sativa*) herb, horseradish (*Armoracia rusticana*) root, white cabbage (*Brassica oleracea*) leaf, and thyme (*Thymus vulgaris*) herb. 42 mg of elemental potassium per capsule.

The herbs in this combination contain naturally-occurring amounts of calcium, magnesium, potassium, sodium, and vitamins A and C.

*Recommendation:* Take two capsules daily with a meal.

## Features & Benefits

- Facilitates the absorption and utilization of potassium.
- Potassium regulates the body's water balance and normalizes heart rhythms.
- Potassium helps reduce blood pressure.
- May help treat disorders of the genitourinary tract, including kidney, bladder, prostate, and uterine problems.

# POTAS

100 capsules, Combinaison d'herbes, No de stock 4978-9

**P**otas fournit du potassium, le sel minéral le plus important dans le liquide intracellulaire chez les humains.

Potas, qui contient du varech, petit goémon, luzerne, raifort, chou blanc et thym, aide à transporter les substances telles que les nutriments et les déchets à travers les parois cellulaires.

### *Saviez-vous que?*

Le potassium est responsable du contrôle musculaire, de l'équilibre du fer dans les tissus et de l'équilibre acide/alcalin dans le corps. Le potassium est essentiel à la production de l'énergie biologique, la contraction musculaire, la conduction nerveuse, le rythme cardiaque normal et la fabrication d'acide nucléique et de protéines, les "matériaux de construction" de la vie.

### *Avantages NSP*

100 capsules. Combinaison d'herbes.

*Ingrédients:* Varech d'Islande (*Ascophyllum nodosum*), citrate de potassium, petit goémon (*Rhodomenia palmata*), luzerne (*Medicago sativa*), racine de raifort (*Armoracia rusticana*), feuille de chou blanc (*Brassica oleracea*) et thym (*Thymus vulgaris*). 42 mg de potassium élémentaire par capsule. Les herbes de cette combinaison contiennent des quantités de calcium, magnésium, potassium, sodium et vitamines A et C présents naturellement.

*Mode d'emploi:* Prendre deux capsules au repas chaque jour.

## Caractéristiques et Bienfaits

- Facilite l'absorption et l'utilisation du potassium.
- Le potassium régule l'équilibre de l'eau dans le corps et normalise le rythme cardiaque.
- Le potassium aide à abaisser la tension artérielle.
- Peut aider à soigner les problèmes de l'appareil génito-urinaire, y compris les problèmes de reins, de la vessie, de la prostate et de l'utérus.